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Kérdés! 

Dr. Szili Katalin, 
a Magyar Országgy� lés elnöke részére 
 
HELYBEN 

Tisztelt Elnök Asszony! 
 
A Házszabály 91. §. alapján bejelentem, hogy szóbeli választ igényl�  kérdést kívánok feltenni 
Gráf József földm� velésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz 
 

Van-e lehet� ség a kistelepülések iskoláiban az iskolatej program folytatására? 
 
címmel. 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Augusztus utolsó napjaiban kistelepülések jegyz� it � l jutott el hozzám az információ, 
miszerint képtelenek lesznek ett� l a tanévt� l kezdve pályázatot benyújtani kis létszámú 
iskolák tanulóinak iskolatejjel történ�  ellátására a fenntartó önkormányzatok. 

Gyors tájékozódásom során kiderült, sem Tótvázsonyban, sem Nagyvázsonyban, sem 
Nemesvámoson és Herenden sem találnak az önkormányzatok olyan partnert, aki a tavalyi 
árat megközelít�  árajánlatot adna arra, hogy a napi tejszükségletet, kb. 150-300 pohár 2 dl-es 
tejet kiszállítsanak az oktatási intézményekbe. Érdekl� désemre az eddigi partnercégek azt 
nyilatkozták, nem éri meg nekik az alacsony darabszám miatt megpályázni ezt a lehet� séget. 
Sajnos az a szomorú tapasztalat, hogy az idei tanévkezdést� l, szeptember elsejét� l a leginkább 
rászoruló diákok nem kapják meg napról napra a már évek óta megszokott 2 dl tejet. 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Úgy érzem ez a probléma nemcsak az általam képviselt Veszprém megyei 6-os számú 
választókerületben él�  kisdiákokat és az iskolafenntartóikat érinti. Fontosnak vélem azonnali 
vizsgálatot elrendelni és áttekinteni, hogy az el� z�  tanévhez képest hol nem tudtak élni a 
pályázati kiírás adta feltételekkel. Még fontosabbnak vélem azonnali intézkedéseket hozni 
annak érdekében, hogy a jelenleg szünetel�  juttatást, miel� bb újra tudjuk indítani a 
kormányzati beavatkozásának köszönhet� en. 

Tisztelettel várom válaszát! 

Budapest, 2006. szeptember 6. 
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